



Qiting Huang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Capital markets
- Investment fund formation and operation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Qiting Huang joined Han Kun Law Offices in June 2025. Ms. Huang focuses her practice on private equity and venture capital, foreign direct investment, mergers and acquisitions, and general corporate matters. She has advised clients across a range of industries, including biopharmaceuticals, consumer goods, and real estate. Her experience spans legal due diligence, drafting and reviewing transaction documents, corporate compliance matters, and legal and regulatory research.

EDUCATION

Ms. Huang received an LL.B. degree from Sun Yat-sen University in 2023 and obtained an LL.M. degree from Shanghai Jiao Tong University in 2026.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



黄绮婷

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 资本市场
- 投资基金设立和运营

工作经历

黄绮婷女士自 2025 年 6 月起在汉坤律师事务所工作。

黄绮婷女士专注于私募股权与风险投资、外商直接投资、兼并收购及一般公司事务等领域的法律服务。在从业过程中，黄女士曾为生物医药、消费品及房地产等多个行业的客户提供专业支持，其从业经验涵盖法律尽职调查、交易文件起草与审阅、公司合规事务处理，以及法律政策研究等全方位法律服务。

教育背景

黄绮婷女士于 2023 年获得中山大学法学学士学位，于 2026 年取得上海交通大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文、粤语